
Besluitenlijst Stadsronde 
Vragen raadsleden aan 

college

Onderwerp/

Portefeuillehouder

De heer Frans Bastiaens namens de fractie PvdA over de RIB Limmel van 11 
december 2015 en de reactie daarop van de Buurtraad Limmel van 15 
december 2015, portefeuille wethouder van Grootheest.

Mevrouw Anita van Ham en de heer Didier Jacobs namens de fractie van de 
PvdA over de reeks inbraken bij voetbalvereniging Standaard Caberg 
Maastricht, portefeuille burgemeester Penn-te Strake

Programmanummer n.v.t.

Behandelend ambtenaar n.v.t.

Doel van de bijeenkomst De raads- en burgerleden worden geacht zich te informeren.

Vorm bijeenkomst Vragen raadsleden aan het college 

Wie neemt uiteindelijk het
besluit? 

n.v.t.

Verloop voorgaande 
proces

n.v.t.

Inhoud Raad stelt (rond)vragen aan het college.

Uitgangspunten:

 De mogelijkheid is bedoeld voor raadsleden (en derhalve niet voor 
insprekers)

 De mogelijkheid is bedoeld voor korte vragen (en derhalve niet voor 
discussie, peiling van meningen of interpellatie, waarvoor immers 
andere mogelijkheden en spelregels bestaan).

Van de raadsleden wordt 
gevraagd

Zich te informeren

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde

Nee.

Vervolgtraject n.v.t.

Ruimtelijke faciliteiten n.v.t.

Technische faciliteiten n.v.t.

Presidium n.v.t.

Datum agendering 5 januari 2016

Voorzitter Dhr. Pie Frijns

Secretaris Dhr. Mikos Pieters

Locatie Rode Kamer



Tijdstip

17:45 uur

Fractiewoordvoerders n.v.t.

Genodigden n.v.t.

Samenvatting en 
afspraken

 De heer Frans Bastiaens namens de fractie PvdA over de RIB Limmel 
van 11 december 2015 en de reactie daarop van de Buurtraad Limmel 
van 15 december 2015, portefeuille wethouder van Grootheest.

Het zijn een drieral korte vragen over het gedeelde gevoel van urgentie, de 
status van het wijkontwikkelingsplan (WOP) en de concrete acties voor 2016.

Wethouder van Grootheest antwoordt dat er zeker een gedeeld gevoel van 
urgentie heerst. Mede daardoor het WOP dat voorkomt uit de aanpak van 
Vogelaarwijken, prachtwijken etc. Alleen zijn de omstandigheden behoorlijk 
gewijzigd door het beleid van de woningbouwcorporaties, hun focus op de 
primaire taken, het gevolg van de huurderheffingen en minder ISV 
(Interstedelijke Vernieuwing)-gelden voor de gemeenten. Hierdoor moeten 
keuzes worden gemaakt en prioriteiten worden gesteld.

Wethouder van Grootheest geeft ook een uitgebreid overzicht van de concrete 
acties in 2016: van aanvullende informatie via een RIB, helderheid over 
voetbalclub RKVCL en overleg over het verkeersplan in januari; overleg over 
het leefbaarheidvraagstuk, het samen verbeteren van het imago en evaluatie 
van de studentenhuisvesting in februari; voortgang over hoeve Rome in een 
Raadsinformatiebrief en de behandeling van de herijking stedelijke 
programmering in maart; marktverkenningen van het Hoolhuis in april; 
gesprekken over de invulling van het schoolgebouw in de Askalonstraat en 
behandeling van de uitgewerkte herstructureringsplannen in juni; tot de 
opening van een gloednieuwe basisschool in november. Kortom het WOP is 
nog steeds de ambitie maar per jaar wordt gekeken wat mogelijk en haalbaar 
is 

De suggestie om samen met de buurtraad een actieplan op stellen kan op 
sympathie van de wethouder rekenen. De afspraken in het WOP zijn namelijk 
niet in beton gegoten. De prioriteiten daarbij zijn de uitgangspunten zoals 
geformuleerd in de raadsinformatiebrief van 11 december. De wethouder wil 
graag de buurt betrekken bij de uitwerking van deze prioriteiten. Echter door de
vele onzekerheden met name bij de woningbouwcorporaties wil hij reëel zijn in 
de verwachtingen en geen loze beloften doen. Ook verwacht hij van alle 
betrokkenen een constructieve houding want het is belangrijk en noodzakelijk 
dat er stappen worden gezet voor Limmel.

 Mevrouw Anita van Ham en de heer Didier Jacobs namens de fractie 
van de PvdA over de reeks inbraken bij voetbalvereniging Standaard 
Caberg Maastricht, portefeuille burgemeester Penn-te Strake.

Ondanks de artikel 48-vragen is gezien de urgentie en de 17 inbraken de 
vraag of burgemeester Penn-te Strake meer informatie heeft.

Burgemeester Penn-te Strake antwoordt dat de beantwoording binnen de 
termijn zal gebeuren maar dat ze nu nog niets kan mededelen omdat 



beantwoording zorgvuldig onderzoek vergt. Ze kan 
wel melden dat de gemeente contact heeft met de 
voetbalvereniging.

Toezeggingen

Advies aan het presidium


